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Országgyű lés Hivatala

Irományszám : I gc t L(.

Érkezett : 2016 JAN 14.

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnök e

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 .
(II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani Balog Zoltán Emberi Er őforrások Miniszter Úrhoz

„Hogyan lehet, hogy az altatóorvos nem hiányszakma?”
címmel .

Tisztelt Miniszter úr!

Az Emberi Erőforrások Minisztériumának tájékoztatójában 2015-ben még tizenkilenc
hiányszakmát listáztak — köztük az aneszteziológiát is —, ám 2016-ban már csak tizenegyet .
Ezzel szemben a szakmából többen, például Csomós Ákos, a Magyar Aneszteziológiai és
Intenzív Terápiás Társaság elnöke is azt nyilatkozták, hogy az altatóorvosokból rendkívü l
nagy, körülbelül 30%-os a hiány .

Továbbá az Egészségügyi és Nyilvántartási és Képzési Központ nemrég megjelent nyílt,
„Szakorvosjelöltek Hiányszakmás Ösztöndíjára” című pályázatában szintén keres
altatóorvosokat, a jelentkezési dátum ráadásul 2016 februárja .
Úgy tűnik tehát, hogy a valóság nincs összhangban az EMMI által közölt hiányszakmákkal ,
nem világos továbbá az sem, hogy az EMMI milyen adatokra és módszertanra támaszkodik ,
amikor a hiányszakmákba való besorolásról dönt .

A helyzet tisztázása érdekében az alábbi kérdésekre várom válaszát :

Hogyan lehet, hogy az EMMI a legfrissebb tájékoztatója alapján nem listázta a
hiányszakmák között az aneszteziológiát ?
Milyen módszertannal állítja össze az EMMI a hiányszakmák listáját?



Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2016 . január 13 .

Szabó Tímea
Független országgyűlési képviselő
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